

**Notice to opt-out from receiving online trade execution notification**  
**不收取互聯網交易執行通知**

To: SDICS International Securities (Hong Kong) Limited

SDICS International Futures (Hong Kong) Limited

致: 國證國際證券(香港)有限公司

國證國際期貨(香港)有限公司

I / We, \_\_\_\_\_ (Account Name), holder(s) of account number  
\_\_\_\_\_ hereby request to opt-out from receiving online trade execution notifications. I /

We confirm that I / we understand and accept the risks involved in this arrangement as mentioned below.

本人 / 吾等 \_\_\_\_\_ (帳戶名稱), 帳戶號碼 \_\_\_\_\_  
持有人, 謹此要求不收取互聯網執行交易通知。本人 / 吾等確認本人 / 吾等已詳細閱讀並知悉及同意下述之風險披露聲明:

**Risk Disclosure Statements 風險披露聲明**

Prompt notification of online trade execution can serve as an effective line of defence for detection of unauthorised transactions. By receiving such notification, the client can understand the account status in a timely manner and identify potential unauthorised transactions. Measures can then be taken to mitigate or reduce the unauthorized access risk and potential losses due to unauthorised transactions.

即時通知客戶互聯網執行的交易是有效偵測未經授權交易的方案, 客戶可從收取該通知及時知悉帳戶的情況, 採取措施降低或紓減未經授權交易風險及可能因此而引起的損失。

If the client chooses to opt-out from receiving online trade execution notification, unauthorised transaction may not be able to be identified in a timely fashion and it may lead to potential losses. The Client is fully responsible for any disputes, losses, liabilities and risks involved in opt-out from online trade execution notification.

如客戶選擇不收取互聯網執行交易通知, 可能會未能及時察覺未經授權交易, 引致損失。客戶需承擔一切因此而安排引致之任何爭議、損失、責任及風險。

I / We will inform you in writing when I decide to receive online trade execution notification in the future.

如本人 / 吾等於將來決定收取互聯網執行交易通知, 會以書面方式通知貴公司。

Client Signature	
Date	

For office use only 只供內部使用

Signature verified by 簽名核對	Checked by	Approved by